
För svåra ungdomsbanor på Göingefejden 
Som banläggare vid Göingefejden vill jag be om ursäkt för att ungdomsbanorna vid Göingefejden blev 

för svåra. Trots 40 års erfarenhet av banläggning, allt från banor till SM till banor för 

ungdomstävlingar och även ansvarig för övningarna vid breddlägret i Glimåkra har jag i år 

missbedömt svårigheten. Tydliga kommentarer, en del väldigt uttrycksfulla, andra mer sakliga, visar 

att det framför allt är banorna i 10 och 12-klasserna som blivit för svåra. Vidare borde vi lagt en 

spång över den bäck som de yngre, och äldre, hade svårt att passera. Jag hoppas att ungdomarna 

inte blivit avskräckta utan önskar dem välkomna tillbaka till spännande tävlingar i Göingeskogarna.  

Yngve Ernstsson 

banläggare 

 


